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Dotyczy: produkcji w budynku biurowo - handlowym 
 
Zaniepokojeni mieszkańcy działaniami skierowanymi do uruchomienia produkcji w 

budynku Łomżyńska 1 prosza Pana Prezydenta o koordynowanie działań 

podległych służb. A mianowicie: 

1.  Wydział Ochrony Środowiska nadal proceduje w sprawie produkcji firmy 

DUOFARM, która ma być prowadzona w budynku usługowo‐handlowym 

przy ulicy Łomżyńskiej 1. 

2. W odpowiedzi na moja interpelację Powiatowy Inspektor Nadzoru 

Budowlanego oraz  Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury 

jednoznacznie stwierdzili, że w/w budynek ma przeznaczenie biurowo‐

handlowe. Dla mnie jest to jednoznaczne, że nie produkcyjne. 

Proszę o jednoznaczne udzielenie odpowiedzi na pytania: 

1. Na jakiej podstawie prawnej w budynku usługowo‐handlowym jest 

planowana jakakolwiek produkcja? 

2. Dlaczego Państwowy Inspektor Sanitarny w Poznaniu odstępuje od 

sporządzenia raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na środowisko, mimo 

iż kwalifikuje się ono do mogących znacząco oddziaływać na środowisko? 

 

Proszę w imieniu zaniepokojonych mieszkańców o  wstrzymanie planowanej 

inwestycji i produkcji w budynku biurowo‐handlowym przy ulicy Łomżyńskiej 1. 

Czy produkcja w budynku przy Łomżyńskiej 1 nie powoduje rozwiązania umowy 

zawartej przez miasto z inwestorami budynku? 

 

 
 


